
Referat af bestyrelsesmøde Grundejerforeningen FLB 
Dato: 11.11.2019 
Deltagere: Jakob B. Nielsen, Hasse Albrechtsen, Jørgen Hilsøe, Thomas Møgelvang, Anne Stausholm  
Referent: Anne Stausholm 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Legeplads og grønne områer 
3. E-boks og bank 
4. Legeplads herunder skiltning 
5.  Foreningen telt 
6. Økonomi 
6. Generalforsamling 
8. Eventuelt 
 

Ad. 1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Ad.2. Legeplads og grønne områder 
Faldunderlags problematikken blev drøftet indgående. Der var indhentet priser på udskiftning til nye måtter, 
gummifliser eller faldgrus. Der rettes henvendelse til Tom Malling og Lars Laj om priser. Legepladsinspektør spørges 
om fortsat åbning af legepladsen til forhold er på plads. Thomas fremskadder leverandør anvisninger og sender til 
bestyrelsen.  
Bestyrelsen drøftet handlingsplan ved fejl på legeplads. Det er tidliger vedtaget, at der er én årlig inspektion. 
På hjemmesiden anvises henvisning om fejl og mangler. Hjemmeside www-adresse skal fremadrettet fremgå af 
skiltning på legeplads og boldbane. 
Tom Malling bedes om supplering af hækplanter i 100-120 cm omkring boldbane. 

 
Ad. 3. E-boks og bank 
Anne håndterer e-boks. Banken lukker service-opkrævning december 2019. Vi tilmelder til PBS. Jakob. 
 
Ad.4. Legeplads herunder skiltning 
Hasse og Jakob undersøger skiltning for ”Legende Børn” ved hver indkørsel. Ca. 2.500 kr. pr. skilt.  
 
Ad. 5. Foreningens telt 
Foreningens telt lånes ikke ud. Primært fordi det skal administreres og vi skal undersøge fra gang til gang, at alle 
dele er med.  
 
Ad 6. Økonomi 
Der mangler indbetaling af kontingent fra to husstande. Jakob følger op. 
 
Ad. 7. Generalforsamling  
Der afholdes generalforsamling den 21. april kl. 19.30 i beboerhuset. Thomas bestiller beboerhuset. Anne 
udarbejder dagsorden. 
På valg er Jørgen og Anne. Begge modtager genvalg. Revisor genopstiller. 
Bestyrelsen stiller forslag om vedtægtsændring til to underskriftberettigede mod nuværende tre, da banken ikke 
kan håndtere det.  
Vejfest debatteres på generalforsamlingen. 
 
Ad.7. Eventuelt 
Der er indgivet klage på støjgener for hækklipning. Der er henvist til det nuværende ordensreglement, som også kan 
ses på hjemmesiden. 


